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Interpelacje i zapytania radnych 

 

Radny ANDRZEJ ZIELIŃSKI  

Wiceprzewodniczący Rady Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie Burmistrzu, Szanowni 

Państwo ja miałem kilka pytań, koledzy, koleżanka też mnie wyręczyła, ograniczę się tylko do 

jednego pytania. Panie Burmistrzu chciałbym zadać pytanie co się dzieje z wnioskami do 

budżetu? Otóż w pismach, które wpłynęły do Rady Miasta mamy wykaz tych pism, wnioski 

do budżetu od mieszkańców. A co się dzieje z wnioskami, które składają radni albo kluby 

radnych? Ja chcę Państwu przypomnieć, że na przykład my złożyliśmy wniosek do budżetu i 

nie wiem, gdzie ten wniosek się znajduje. Przypomnę Państwu, że zgodnie z prawem 

inicjatywę uchwałodawczą w sprawie budżetu ma Burmistrz dlatego adresowaliśmy do pana 

Burmistrza wnioski do budżetu. Natomiast nie wyobrażam sobie żeby te wnioski również nie 

dotarły do 10 Państwa Radnych. Ja uważam, że procedura powinna być taka, że wnioski 

trafiają do Pana Burmistrza, Pan Burmistrz ewentualnie zachowuje dla siebie ale powiela je, 

daje do Biura Rady po to, żeby radni również z pozostałych klubów, pozostali radni zapoznali 

się z tymi wnioskami. Nie chcemy ich zgłaszać wtedy kiedy jest debata budżetowa bo to 

może być już za późno tylko wtedy kiedy one wpływają, żebyście Państwo mieli czas na to, 

żeby się zapoznać z wnioskami koleżanek i kolegów po to, żeby je poprzeć lub odrzucić. A 

może okaże się, że są to wnioski, które również i Państwa przekonają. Chciałbym zadać 

pytanie w związku z tym co się dzieje z tymi wnioskami a po udzieleniu odpowiedzi proszę mi 

powiedzieć dlaczego nie trafiły do radnych? 

 


